
2011-2012 Dönemi Okul Boyama Etkinliğimiz; 

Denizli DelikliçınarRotaract Kulübünün gönüllüleri Acıpayam ilçesine bağlı Yassıhüyük Beldesi 

İlköğretim Okulunu boyadılar.Kulüp Başkanı Güliz Kirişci 

 

 

 



2012-2013 Dönem Okul Boyama Etkinliğimiz; 

Denizli’de DelikliçınarRotaract Kulübü Acıpayam İlçesine bağlı Çakır köyünde bulunan 6 derslikli 

ilköğretim okulunu boyadılar.120 öğrencinin eğitim gördüğü okulu yeni eğitim öğretim yılına hazır 

hale getirdiler.Kulüp Başkanı Sıdıka Şimşek 

 

 

 



2013-2014 Dönemi Okul Boyama Etkinliğimiz;

 

Delikliçınar Rotaract Kulübü olarak okul boyama projemizin onuncusunu bu sene Altındere 

İlkokulu'nda gerçekleştirdik.Dönem Başkanı Volkan Uçak okula dönemi boyunca geleceklerini ve diğer 

ihtiyaçların giderileceğini söyledi. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2014-2015 Dönemi Okul Boyama Etkinliğimiz; 

Denizli'de Delikliçınar Rotaract Kulübü tarafından geleneksel olarak gerçekleştirilen köy okulu 

boyama projesi kapsamında Hüseyin Avni Özden İlkokulu boyandı.Dönem Başkanı Duygu 

Köseoğlu,projenin topluma katkı sağladığını ve katılımın yüksek olduğunu belirtti.Okul boyama 

çalışmasının ardından plastik oyun parkı anaokulu sandalyeleri okul müdürlüğüne teslim edildi.Okul 

Müdürü Gökhan Bal teşekkürlerini sundu. 

  

 



 

 



 2015-2016 Dönemi Okul Boyama Etkinliğimiz; 

Delikliçınar Rotaract Kulübü olarak her sene gerçekleştirdiğimiz okul boyama etkinliğimiz bu sene 

Babadağ-Yeniköy İlkokulu'nda.Kulüp Başkanımız Mustafa Özgür Yapışkan toplum destekli projelere 

daha fazla yöneleceğini söyledi.Okul aile birliği başkanı Hakan Ulu yapılan çalışmalardan dolayı 

teşekkürlerini sundu. 

 

 



 2016-2017 Dönemi Okul Boyama Etkinliğimiz; 

Delikliçınar Rotaract Kulübü her sene Ağustos ayında yaptığı okul boyama etkinliğini bu sene 

Denizli'nin Honaz İlçesine bağlı olan Karateke köyünde Necati Fikriye Dalaman Ortaokulu'nda 

yaptı.Okulu yeni eğitim ve öğretim yılına hazır hale getirdiler.Kulüp Başkanı Kazım YIKILMAZ 

çocukların daha iyi şartlarda eğitim alması gerektiğini ve bu sebeple bu projeye gönüllü olduklarını 

söyledi.Okul Müdürü Dursun Pektaş kulüp üyelerine teşekkür etti. 

 



 

 



 

 



 


